
Interpellation Dat.2017-10-02 

I Gustavsbergs hamn så finns det i dagsläget 0,7 P-platser till varje lägenhet. Det 
ringde en man idag Kenth Forslin som försöker sälja sin lägenhet i hamnen han 
är förtvivlad då flera köpare hoppat av när de fått reda på att P-platsen han har 
inte går med i försäljningen utan går tillbaka till föreningen. 
Köparen måste ställa sig i kö för att få en parkeringsplats och chansen att få en är 
ju minimal det är upp till 2 års väntetid enligt info från föreningen.  

Från den 1 november står Kenth med dubbla boenden sitt nyinköpta hus och 
lägenheten. 

Hans mäklare informerade honom om att det är svårt att sälja lägenheter för folk 
vill ju ha någonstans att ställa sin bil och inte behöva jaga allmänna platser varje 
kväll efter arbete. 

Min fråga till Fredrik Snejbjerg är: 

Hur tänkte ni i planutskottet när ni projekterade området och vad har du för svar 
till folk som kanske inte får sina lägenheter sålda på grund av detta? 

Thorulf Empfevik 
SD Värmdö 
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